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Subject: RE: Overleg EC DAEB en NL zorgstelsel

Received: Thur 9/17/2020 2:21:42 PM

Hoi IERIE
De insteek tav Corona wordt zo dat we de EC informeren over hoe we dat oppakken (dus met ex post maatregelen).

Ook in de call met Jf hebben we de boodschap overgebracht dat we willen dat de regels zodanig worden aangepast dat ons rvs

verenigbaar is © Ze vroegen of we nog een overzicht wilden geven van de aantallen DAEBs, kennelijk hadden ze onze

rapportage niet ontvangen van de EC.

We grijpen die gelegenheid aan om een samenvatting van het gesprek naar EY te mailen, waarin we dus ook nog aangeven hoe

de DAEB-regels voor ons beter zouden kunnen werken. [RRR zo lief om een voorzet te doen.

Groet,
5.1.2e

Van: 5.1.2e ) SEE @ minvws.ni>
Verzonden: donderdag 17 september 2020 15:12

Aan: @minvws.nl>

cc: 2 @minvws.ni>;EXECS)<BEXERM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Overleg EC DAEB en NL zorgstelsel

Duidelijk! Twee vragen nog. Vinden SZW en FIN het goed dat we tot 2024 niets doen? Het hele circus is begonnen omdat zij
wilden dat de RV formeel (opnieuw) gingen melden.

Het gesprek met de EC volgende week gaat over de RV in algemene zin. Is besloten de wijzigingen tav Corona dan ook te

bespreken of wordt dat achter de hand gehouden voor het geval de EC er naar vraagt?
Overigens leuk om te zien dat de insteek van het gesprek is dat wij komen vertellen waar de daeb-regels aangepast moeten

worden om ons risicovereveningssysteem er onder te kunnen laten vallen ©.

Ps ging het gesprek metBRgoed?
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Verzonden: donderdag 17 september 2020 13:30

Aan: A.2e @minvws.nl>

CC: @minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

Onderwerp: FW: Overleg EC DAEB en NL zorgstelsel

oli

Blijkt dat [Ene heeft uitgenodigd voor de call op 28 sept met de EC over het risicovereveningsstelsel.

Net bespraken ik me EE ©) van van EZK de voorbereiding van het gesprek met de EC.

Afgesproken is da en stuk opstelt en dat afstemt met n mij. EE vult aan met een argumentatie waarom

ex post maatregelen 2021 ivm COVID-19 passen binnen het rvs.

De te volgen lijn richting de EC:

e  Toelichting non paper NL stelsel en wat wij aangepast willen in de staatssteunregels met het oog op verenigbaarheid van

ons stelsel;
¢ Herziening DAEB-pakket uitgesteld tot 2024 — wat doen we in de tussentijd? Suggestie: niets;
¢ Ter info: de lijn is afbouw ex post; echter, het is tijdelijk noodzakelijk om over 2021 ex post maatregelen te treffen om

COVID-19 het hoofd te bieden. Dit past binnen het stelsel en wij schatten in dat er weinig risico op klachten van

zorgverzekeraars is.

Groet

van: INEEEXEDNEN BEEBE rinvws ni>
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Verzonden: woensdag 2 september 2020 13:55

aan:IEE)BED- inv.)>
Onderwerp: Overleg EC DAEB en NL zorgstelsel

+oEEE

Ik heb je net een vergaderverzoek verstuurd om deel te nemen aan het vervolgoverleg met de EC over de DAEB-regels irt ons

zorgstelsel op 28 september.

Dit naar aanleiding van bericht vanuit de EC dat zij graag verder met ons in gesprek gaan over het non-paper dat wij begin van

de zomer met hen hebben gedeeld.

ve IEEEheb ik kort besproken dat het doel van het overleg wat ons betreft tweeledig is:

1) Corona: uitspreken dat wij als uitzondering op de regel ex-post maatregelen vormgeven om de imperfecties als gevolg van

Corona te herstellen (ik begreep dat de EC een soort generaal pardon voor wat betreft staatssteun en Corona heeft

uitgesproken?) en;

2) aangeven dat nu de EC de fitness checks heeft uitgesteld, wij mogelijk politiek in de knel komen en graag samen bespreken
hoe wij een oplossing voor de tussentijd kunnen vormgeven/welke ruimte hebben wij voor aanpassingen in het systeem?

IEEE via de PV de vraag bij de EC uitstaan welke specifieke punten zij graag met ons zouden willen bespreken.

Ik plan voor volgende week even een overlegje in tussen jou,BE mij om het door te spreken.

Groet,


